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El senyor Secretar! dona compte del résultat 
de la reunió de la Comissió del Casal del Metge 
i diu que li fou ofert que seria présentât el dic- 
tamen en una propera reunió anterior a l’A s
semblea.

Es reparteixen copies a tots els senyors Conse- 
11ers del projecte de Caixa de Crédit, amb l’ob
jecte d’estudiar-lo en la propera sessió.

El senyor Secretari dona compte que, per les 
impressions rebudes, es pot comptar que per la 
data de la propera Assemblea estarà ja aprovat 
per la superioritat el Reglament de la Cooperativa 
de Consum, per la qual cosa manifesta que creu 
procèdent que, coincidint amb l’Assemblea, es pro- 
cedeixi a la sessió de constitució de la Cooperati
va i al nomenament del Conseil efectiu que ha 
de regir-la.

S ’acorda que per tractar d’aquest assumpte es 
convoqui per la propera sessió la ponència de la 
Cooperativa.

S ’aprova el text de les propositions que presen
ta el Conseil i que f oren discutides en sessions an
teriore.

S ’examinen les propositions presentades pels 
associais.

Es llegeix la del partit de Reus, que demana 
que es faci obligatori per part del Sindicat el per- 
tànyer a la Secciô de Vida.

Vistos els inconvénients d’ordre pràctic retrets 
per alguns senyors Consellers i apreciats unàni- 
mement pel Conseil, s’acorda informar la propo- 
siô en el sentit que de moment no és aconsellable 
la seva aprovació.

Passa a tractar-se de la proposiciô presentada 
pel Comité de Représentants del partit de Bar
celona.

Es llegeix i s’aprova el dictamen que fou publi- 
cat en el darrer numero del B u t l l e t î , amb el vot 
particular del Dr. Pere Mas Oliver.

Seguidament s’acorda publicar en el proper nu
méro del B u t l l e t î  la proposiciô que s’ha discutit, 
l’informe del Conseil que acaba d’aprovar-se i el 
vot particular del Dr. P. Mas Oliver, fent cons
tar en el mateix B u t l l e t î  que, entre les signatu
res d’aquesta proposiciô hi figuren les dels Con
sellers Drs. Torres Carreras i Santinà.

I, sense altre assumpte a tractar, s’aixeca la 
sessió a la una hora del dia segiient al de comen- 
çada.

Acta nüm. 257

A  les 22 hores del dia 14 de juny de 1927, es 
reuneix el Conseil del Sindicat de Metges de Ca- 
talunya, amb assistència dels senyors Consellers 
Drs. Puig i Sais, Vives, Presta, Torres Carreras, 
Santinà, Queraltó, R. Julià Rosés, Marti, Luca- 
ya, Puigcercôs, Sastre i Nart.

Presideix el Dr. Puig i Sais i actua de Se
cretari el Dr. Vives.

Oberta la sessió; s'excusa la no assistència dels 
Drs. P. Mas Oliver, Figa i Riera.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la sessió anterior.

Els Drs. Torres Carreras i Santinà demanen 
que, com ampliaciô a l’acta llegida, es faci cons
tar en la de la present sessió que ambdôs ratifi- 
quen la signatura que estamparen al peu de la pro
posiciô del Comité de représentants de Barcelona, 
que fou infonnada pel Conseil en la sessió ante
rior.

S ’acorda que consti aquesta manifestació dels 
Drs. Torres Carreras i Santinà i es passa a l’exa
men dels diversos extrems de l’Ordre del dia.

E l senyor Secretari dona compte que, en com
pliment de l’acord de la darrera sessió, han estât 
convocats per la que s’està célébrant els com- 
panys que formen la ponència de la Cooperativa 
de Consum, Drs. Josep Bonifaci, Joan Mas Oli
ver, Guillem Mas Puig, Josep M.a Zavala i Josep 
M.a Riera, aquest darrer del Conseil.

Seguidament són pregats d’entrar a la sala de 
sessions els companys convocats, dels quais assis- 
teixen els Drs. Bonifaci, J. Mas Oliver, Mas Puig 
i Zavala, excusant-se la no assistència del doctor 
Riera.

La presidència assabenta als senyors ponents de 
l ’acord del Conseil, près en la sessió del 19 de 
maig de 1927, modificant, per ordre governativa, 
els articles 3 i 24 del Reglament de la Cooperativa 
de Consum.

El senyor Secretari fa constar que, per les im
pressions rebudes, s’espera que per la propera A s
semblea estarà legalitzat el Reglament, havent-se 
de procedir a la sessió de constitució de la Coope
rativa i al nomenament del Conseil Administratiu 
que ha de regir-la.

En vista d’aquestes manifestacions i de confor- 
mitat amb els senyors ponents que són présents, 
s’acorda que, en el cas que reaiment s’obtingui l’a- 
provació del Reglament, es convoqui la Junta de


